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Rotterdam, 16 april 2025 
 
 
Geacht college, 
 
De manier waarop wij voedsel – met name (dierlijke) eiwitten – produceren en consumeren is van 
invloed op biodiversiteit en klimaat en heeft negatieve gevolgen voor de planeet, de dieren en de 
mens. Dit komt voornamelijk door de met de dierindustrie gepaard gaande exploitatie van dieren en de 
uitstoot van broeikasgassen1. Een ander voedselsysteem is noodzakelijk. Omdat de huidige 
onhoudbaar is. Naar aanleiding hiervan neemt bijvoorbeeld de gemeente Groningen 
verantwoordelijkheid door vorm te geven aan lokaal beleid rond de eiwittransitie2. Hierop aansluitend 
beoogt de ‘Plant Based Treaty’ de wereldwijde vernietiging van ecosystemen als gevolg van de 
dierindustrie een halt toe te roepen, een verschuiving naar plantaardige duurzame voeding te 
bevorderen en actief de schade aan de planeet te herstellen3. Inmiddels hebben de gemeente 
Amsterdam4 en de gemeente Nijmegen5 dit verdrag ondertekend.  
 
Wij hebben hierover de volgende vragen: 
 

1. Onderschrijft het college de stellingname dat de manier waarop wij voedsel produceren en 
consumeren mede van invloed is op klimaatverandering en dierenwelzijn, hier en elders in de 
wereld? Zo ja, hoe vindt het college dat het in Rotterdam gaat, expliciet in relatie tot klimaat, 
biodiversiteit en dierenwelzijn? Zo nee, waarom niet? 

2. Is het college bereid om beleid rond de eiwittransitie te ontwikkelen en te implementeren, 
gekoppeld aan beleid omtrent klimaat, biodiversiteit, gezondheid, verduurzaming en 
vergroening? Zo ja, hoe gaat het college dit doen en wanneer kan de raad hierover 
terugkoppeling verwachten. Zo nee, waarom niet? 

3. Is het college bereid de Plant Based Treaty te omarmen en ondertekenen namens de 
gemeente Rotterdam? Zo ja, hoe gaat het college inwoners, bedrijven, lokale organisaties en 
andere relevante stakeholders betrekken bij en informeren over de implementatie van de 
Plant Based Treaty? Zo nee, waarom niet? 

 
We zien uw beantwoording met belangstelling tegemoet. Voorts zijn wij van mening dat er een einde 
moet komen aan de bio-industrie.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

Ruud van der Velden 
Partij voor de Dieren 

Sabrina van de Peppel 
Partij voor de Dieren 

 
 

 
 

 

 
1 https://ora.ox.ac.uk/objects/uuid:b0b53649-5e93-4415-bf07-6b0b1227172f  
2 https://gemeenteraad.groningen.nl/Documenten/Startnotitie-eiwittransitie.pdf  
3 https://plantbasedtreaty.org  
4 https://www.duurzaam-ondernemen.nl/amsterdam-ondertekent-als-1ste-europese-hoofdstad-de-
plant-based-treaty/  
5 https://www.duurzaam-ondernemen.nl/nijmegen-onderschrijft-plant-based-treaty-en-verbiedt-
vleesreclames/  
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